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ΘΕΜΑ αποδέσμευση Το Διεθνές Νομισματικό Ταμείο ενδέχεται να αποδεσμεύσει την έκτη 
δόση του δανείου του στην Ελλάδα «στα τέλη Σεπτεμβρίου», δήλωσε ο 
εκπρόσωπος του οργανισμού, Ντέιβιντ Χόουλι. Πρόσθεσε δε ότι το 
ΔΝΤ δεν έχει λάβει κάποιο αίτημα περί νέου δανείου εκ μέρους των 
ελληνικών αρχών.

[δ*θΡ€Μίλ£ύσ£ΐζ] Διχασμένη η Ευρωζώνη - Οργανώνεται τηλεδιάσκεψη για τη διμερή συμφωνία Ελλάδας - Φινλανδίας

Παραμένει «ανοικτό» 
το ζήτημα των εγγυήσεωνΟ ι ανησυχίες για αποχώ

ρηση χωαόν-μελών από 
το δεύτερα πακέτο στή

ριξης της Ελλάδαα σε περίπτω
ση που δεν επιλυθεί το αδιέξο
δο στο ζήτημα των εγγυήσεων 
έχουν επισκιάσει τα ελληνικά 
ομόλογα, με τις αποδόσεις να 
εκτοξεύονται σε ιστορικά υψη
λά επίπεδα, για δεύτερη διαδο
χική ημέρα.

Με την Ευρωζώνη να παρα
μένει διχασμένη όσον αφορά το 
ζήτημα των εγγυήσεων και τους 
Ευρωπαίους πολιτικούς να κα
θυστερούν στην εφο ρμογή των 
αποφάσεων της συν >δου κορυ
φής της 21ης Ιουλίου, οι επεν
δυτές διεκδικούν υψηλό pre
mium για τοποθετήσεις σε ελ
ληνικό κρατικό χρ(έος. Η από
δοση των ελληνικών δεκαετών 
ομολόγων ξεπέρασε ενδοσυνε- 
δριακά το 18%, ενώ το spread 
έναντι των αντίστοιχων γερμα
νικών τίτλων διευ ρύ νθηκε κατά 
18 μονάδες, στις 1.585 μονάδες 
βάσης. Ακόμη πιο έντονες ήταν 
οι πιέσεις που ασκήθηκαν στους 
βραχυπρόθεσμους τίτλους, με 
την απόδοση του διετούς ομο
λόγου να διευρύνεται περισσό
τερο από 200 μονάδες βάσης, ξε- 
περνώντας το 46%. Η αδυναμία 
των κυβερνήσεων να εφαρμό
σουν τις αποφάσεις της συνό
δου του Ιουλίου έχει προβλη
ματίσει τους επενδυτές, που δια
πιστώνουν ότι πληθαίνουν οι 
«ρωγμές» γύρω από το δεύτερο 
πακέτο διάσωσης της Ελλάδας, 
θέτοντας σε κίνδυνο ακόμη και 
το μέλλον της ίδιας της Ευρω

ζώνης. Σύμφωνα με δημοσίευ
μα των «Financial Times», εκ
πρόσωποι των υπουργείων Οι
κονομικών της Ευρωζώνης θα 
πραγματοποιήσουν σήμερα τη
λεδιάσκεψη, συζητώντας το ζή
τημα των εγγυήσεων, έπειτα από 
τη διμερή συμφωνία μεταξύ Ελ
λάδας και Φινλανδίας και πα
ρόμοιο αίτημα που έχει διατυ
πωθεί από άλλες χώρες.

Ορισμένοι αναλυτές, όπως ο 
Μουτγιάμπα Ράχμαντου ομίλου 
Eurasia, δεν αποκλείουν το εν
δεχόμενο αποχώρησης της Φιν-

λανδίας από το δεύτερο πακέτο 
οικονομικής βοήθειας προς την 
Ελλάδα, ύψους 109 δισ. ευρώ.

Από την άλευρά της, η Φιν
λανδία δεν δείχνει να υποχωρεί. 
Η υπουργόςΙΟικονομικών, Γι- 
ούτα Ουρπιλρινεν, δήλωσε σε 
δημοσιογράφους ότι τα φινλαν- 
δικά αιτήματα δεν πρέπει να προ- 
καλούν έκπλήξη στα άλλα μέλη 
της Ευρωζώνής, αφού είχαν δια

τυπωθεί στα πρακτικά δύο συ
νεδριάσεων της Ευ ρωπαϊκής Ενω
σης. Αλλά και η υπουργός Οι
κονομικών της Αυστρίας, Μαρία 
Φέκτερ, επανέλαβε ότι εάν δο
θούν εγγυήσεις σε μία χώρα, τό
τε και οι υπόλοιπες χώρες θα 
πρέπει να τύχουν ανάλογης με
ταχείρισης.

Το ζήτημα με την παροι ή εγ
γυήσεων, θέτει σε κίνδυνι > την 
εφαρμογή του δεύτερου ι σκέ
του οικονομικής βοήθειας ιιρος 
την Ελλάδα. Χωρίς την υπ »στή
ριξη από τις 17 χώρες-μέλ ι της

^ Τα φινλανδικά 
αιτήματα δεν 

πρέπει να προκαλούν 
έκπληξη, αφού είχαν 
διατυπωθεί στα 
πρακτικά δύο 
συνεδριάσεων της 
Ευρωπαϊκής Ενωσης.

Γιούτα Ουρπιλάινεν,
υπουργός Οικονομικών.

Ευρωζώνης, δενμπορούννα απο- 
δεσμευθούν κεφάλαια, ούτε προ
ωθούνται οι αλλαγές για το δι
ευ ρυμένο ρόλο του Ευρωπαϊκού 
Ταμείου Χρηματοπιστωτικής Στα
θερότητας (ΕΕδΡ), ώστε να είναι σε 
θέση να αγοράζει κρατικά ομό
λογα από τη δευτερογενή αγορά 
και να παρέχω πίστωση σε χώρες 
που παραμένουν εκτός αγορών. 
Η Ευρωπαϊκή Επιτροπή έχει ζη-

τήσει την εξακρίβωση όλων των 
λεπτομερειών για τη λειτουργία 
του EFSF μέχρι τα τέλη Αυγού- 
στου. Η ψηφοφορία στο γερμα
νικό Κοινοβούλιο για την έγκρι
ση του EFSF έχει προγραμματι- 
σθεί για τις 23 Σεπτεμβρίου. Εκ- 
πρόσωπος της Κομισιόν δήλωσε 
χθες όη δεν έχει ορισθεί προθε
σμία για την επίλυση του ζητή
ματος των εγγυήσεων, με τις χώ- 
ρες-μέλη να φέρονται να συζη
τούν εναλλακτικές μορφές εγ
γυήσεων, που θα ικανοποιούν 
το αίτημα της Φινλανδίας, εξα
σφαλίζοντας τη συμμετοχή της 
στο πακέτο στήριξης.

Την ίδια στιγμή, η επιτροπή 
οικονομικών και νομισματικών 
υποθέσεων του Ευρωπαϊκού Κοι
νοβουλίου έχει προγραμματίσει 
για τις 29 Αυγού στου έκτακτο 
συμβούλιο, ζητώντας από πς κυ
βερνήσεις της Ευρωζώνης απο
φασιστικότερα βήματα. Στη συ
νεδρίαση, θα συζητηθεί και το ζή
τημα των ευρωομολόγων, αλλά 
και η πρόταση για ένα πιο ισχυ
ρό EFSF.

Τέλος, σε έκθεσή του, ο οίκος 
Fitch παροτρύνει τις περιφερει
ακές χώρες της Ευρωζώνης να 
πάρουν παράδειγμα από τις χώ
ρες της Βαλτικής, που κατάφε- 
ραν να αποκαταστήσουν την αν- 
ταγωνιστικότητά τους.Η Fitch 
εστίασε στο γεγονός ότι το κό
στος εργασίας στην Ιρλανδία έχει 
μειωθεί κατά 8,5% στο διάστη
μα 2008-2010, ενώ σε Ελλάδα 
και Πορτογαλία μόλις κατά 0,2% 
και 0,8% αντιστοίχως.

[S1D:5418417]

Ανησυχεί αλλά και αισιοδοξεί η Κίνα
▼ Την ανησυχία του για τις εξελίξεις 
στην Ευρωζώνη εξέφρασε ο Κινέζος πρό
εδρος, Χου Τζιντάο, υποδεχόμενος το 
Γάλλο ομόλογό του, Νικολά Σαρκοζί στο 
Πεκίνο. Υπογράμμισε, ωστόσο, ότι η κι
νεζική κυβέρνηση δεν έχει απολέσει 
την εμπιστοσύνη της στο ευ ρω και προ- 
τίθεται να συνεχίσει τις επενδύσεις της 
σε ευρωπαϊκά στοιχεία ενεργητικού. 
«Η Κίνα ανησυχεί για την επίδραση της 
κρίσης χρέους και ελπίζει ότι η ευρω
παϊκά οικονομία θα μπορέσει να δια
τηρήσει τη σταθερότητα και οι χώρες θα

επιτύχουν στις οικονομικές μεταρρυθ
μίσεις τους», τόνισε χαρακτηριστικά. 
«Η Ευρώπη θα συνεχίσει να είναι για 
την Κίνα μία από τις κύριες επενδυτι
κές αγορές της και ελπίζουμε ότι θα λά
βει μέτρα για να διασφαλίσει την ασφά
λεια των κινεζικών επενδύσεων εκεί», 
συμπλήρωσε.
Σημειώνεται ότι περίπου το 1/4 των συ
ναλλαγματικών αποθεμάτων του Πεκί
νου, ύψους 3 τρισ. δολαρίων, είναι το
ποθετημένα σε στοιχεία ενεργητικού 
αποτιμώμενα σε ευρώ, καθώς η κινεζι

κή κυβέρνηση έχει μεταξύ άλλων αγο
ράσει κρατικά ομόλογα δοκιμαζόμενων 
χωρώντης Ευρωζώνης. Εχει, λοιπόν, κά
θε λόγο να ανησυχεί για την τροπή, που 
έχει λάβει η κρίση χρέους.
Από την πλευ ρά του, ο Νικολά Σαρκοζί, 
σημείωσε ότι κατά τις συνομιλίες τους 
ο Κινέζος πρόεδρος επέδειξε «απόλυτη 
εμπιστοσύνη» στο ευρώ. Ο Γάλλος πρό
εδρος επεσήμανε ακόμη ότι η 020 , πρέ
πει να διαδραματίσει ρόλο στηντόνωση 
της παγκόσμιας οικονομικής ανάπτυ
ξης. [510:5418418]
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επεσήμανε ότι η 
Θ20, πρέπει να δια
δραματίσει ρόλο 
στην τόνωση της 
παγκόσμιας οικο
νομικής ανάπτυξης.

Παράταση στην 
απαγόρευση 
του short selling

▼ Σε μία συντονισμένη κίνη
ση, η Ιταλία, η Ισπανία και η 
Γαλλία ανακοίνωσαν ότι παρα
τείνουν την απαγόρευση των 
ανοικτών πωλήσεων (short sel
ling) τραπεζικών μετοχών έως 
τα τέλη του επόμενου μήνα, 
προκειμένου να αποκαταστα
θεί η ηρεμία στις αγορές. Πλη
ροφορίες, ωστόσο, που είδαν το 
φως της δημοσιότητας και ήθε
λαν τη Γερμανία να προσανα
τολίζεται σε γενική απαγόρευ
ση του short selling, αν και δια- 
ψεΰστηκαν, πέτυχαν το ακρι
βώς αντίθετο αποτέλεσμα: οδή
γησαν τους κερδοσκόπους σε 
ρευστοποιήσεις.
Την αρχή έκανε η ισπανική αρ
χή εποπτείας του χρηματι
στηρίου, ανακοινώνοντας ότι 
η απαγόρευση στο short sel
ling των τραπεζικών μετοχών 
θα ισχύσει έως και τις 30 Σε
πτεμβρίου. Ακολούθησε, λίγο 
αργότερα, η αρμόδια αρχή της 
Ιταλίας, επισημαίνοντας ότι το 
μέτρο επεκτείνεται τουλάχι
στον έως τα τέλη του επόμενου 
μάνα, οπότε και θα εξετάσει 
εάν είναι δυνατή η άρση του. 
Στο ίδιο μήκος κύματος κινή
θηκε και η ανακοίνωση τηςγαλ
λικής αρχής AMF. «Στόχος μας 
είναι να άρουμε την απαγό
ρευση, όταν οι συνθήκες στις 
αγορές το επιτρέψουν», ανέ
φερε. Το Βέλγιο δήλωσε, επί
σης, ότι θα εξετάσει την άρση, 
όταν οι συνθήκες το επιτρέ
ψουν. Από την πλευρά του, το 
γερμανικό υπουργείο Οικονο
μικών εξέδωσε ανακοίνωση, 
στην οποία υπογράμμιζε ότι 
δεν υπάρχει καμία πρόθεση 
του Βερολίνου για γενική απα
γόρευση, διαψεύδοντας σχε
τικές φήμες, που είχαν ως απο
τέλεσμα ο δείκτης Xetra Dax 
στη Φραγκφούρτη να κάνει 
«βουπά» έως και 4%, για να κλεί
σει τελικά στο -1,7%.
Οι κερδοσκόποι έχουν βάλει 
στο στόχαστρο τις μετοχές των 
τραπεζών, εν μέσω ανησυχιών 
ότι η έκθεσή τους σε κρατικό 
χρέος χωρών της Ευρωζώνης 
θα πλήξει τη ρευστότητά τους. 
Ο Αντρέας Ντόμπρετ, μέλος του 
διοικητικού συμβουλίου της 
Μπούντεσμπαν, υπογράμμισε 
χθες ότι η Ευρωπαϊκή Κεντρι
κή Τράπεζα «είναι έτοιμη» να αν
τιμετωπίσει ενδεχόμενη σο
βαρή δυσκολία πρόσβασης των 
ευ ρωπαϊκών τραπεζών σε χρη
ματοδότηση σε δολάρια.

[SID :5418485]
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αποστολή

Ο κ. Χρυσοχοίδης τόνισε ότι η επίσκεψη του γερμανικού κλιμακίου 
είναι προπομπός της επίσκεψης του Γερμανού αντικαγκελαρίου και 
υπουργού Οικονομίας και Τεχνολογίας, Φίλιπ Ρέσλερ, επικεφαλής 
μεγάλης επιχειρηματικής αποστολής με στόχο τον εντοπισμό 
επενδυτικών ευκαιριών.

[προοπίΗχς] Συναντήσεις του Γερμανού υφυπου ργου Οικονομίας, Στέφαν Κάπφερερ, με Βενιζέλο, Χρυσοχοΐδη, Παπακωνσταντίνου

«Ανοιγμα»
οπηςΗΠΑΕπενδυτικό τρίπτυχο 

για τουρισμό, 
«πράσινη» οικονομία, 
αποκρατικοποιήσεις

Ο Γερμανός υφυπουργός Στέφαν Κάπφερερ (αριστερά) δήλωσε 
το σεβασμό του για τις προσπάθειες της κυβέρνησης και 
εξέφρασε ενδιαφέρον για συγκεκριμένους κλάδους επενδύσεων.

Του Τάσου Δασόπουλου
tdas@naftemporiki.gr

Πράσινη» οικονομία 
(ΑΠΕ και διαχείριση 
απορριμμάτων), του

ρισμός και αποκρατικοποιήσεις 
θα είναι οι τρεις στόχοι της 
«επενδυτικής επίθεσης» που 
υποσχέθηκε ο Γερμανός υφυ
πουργός Οικονομίας και Τε
χνολογίας, Στέφαν Κάπφερερ, 
επικεφαλής κλιμακίου Γερμα
νών επενδυτών που βρέθηκαν 
χθες στην Αθήνα με πρωτο
βουλία του υπουργού Ανάπτυ
ξης, Μιχάλη Χρυσοχοΐδη.

Το δεύτερο σκέλος της γερ
μανικής «επέλασης» θα αφορά 
την παροχή τεχνογνωσίας για 
την αύξηση της ανταγωνιστι
κότητας των επιχειρήσεων και 
κυρίως μέσω επενδυτικής Τρά
πεζας KfW τη δημιουργίας μιας 
νέας επενδυτικής τράπεζας 
στην Ελλάδα που έχει ανακοι
νώ σει εδώ και δύο μήνες ο 
υπου ργός Ανταγωνιστικότητας.

Στην κατεύθυνση αυτή ο 
Γερμανός επίσημος ο οποίος 
συνοδευόταν από το Διευθύ- 
νοντα  Σύμβουλο τη ς Ομο
σπονδίας Γερμανικών Βιομη
χανιών (BDI), Μάρκους Κέρμ- 
περ, το διευθυντή της γερμα
νικής επενδυτικής τράπεζας 
(KfW), Κρίστιαν Φούνκε το δι
ευθυντή του ελληνο-γερμανι- 
κού επιμελητηρίου, Μάρτιν 
Κναπ, και στελέχη του γερμα
νικού υπουργείου Οικονομίας 
και Τεχνολογίας εκτός από το 
κ. Χρυσοχοΐδη συναντήθηκε 
και με τους υπουργούς Οικο
νομικών, Ευάγγελο Βενιζέλο, 
Περιβάλλοντος, Γιώργο Παπα
κωνσταντίνου, αλλά και με την 
ηγεσία του ΣΕΒ.

Αμέσως μετά τη χθεσινή συ
νάντηση ο κ. Χρυσοχοίδης τό
νισε, ότι η επίσκεψη του γερ
μανικού κλιμακίου είναι προ
πομπός της επίσκεψης του Γερ
μανού αντικαγκελαρίου και 
υπουργού Οικονομίας και Τε
χνολογίας, Φίλιπ Ρέσλερ, ο οποί

ος θα φτάσει στην Ελλάδα στις 
6 και 7 Οκτωβρίου, επικεφα
λής μεγάλης επιχειρηματικής 
αποστολής με στόχο τον εντο
πισμό επενδυτικών ευκαιριών 
στη χώρα μας.

«Με τη γερμανική κυβέρ
νηση χτίζουμε, μετά και την 
ευρωπαϊκή συμφωνία της 21ης 
Ιουλίου, μια Συμμαχία για την 
Ανάπτυξη» τόνισε ο κ. Χρυσο- 
χοΐδης ο οποίος ανέφερε τους 
τρεις βασικούς άξονες της συ
νεργασίας της ελληνικής και 
της γερμανικής πλευράς:
1. Την ανα ζή τηση  αποτελε
σματικών τρόπων χρηματοδό
τησης της ανάπτυξης, των ελ
ληνικών και ξένων επιχειρή
σεων στην Ελλάδα.
2. Τη χαρτογράφηση των επεν
δυτικών ευκαιριών που πα
ρουσιάζει σήμερα η ελληνική 
οικονομία για την προσέλκυ
ση γερμανικών επενδύσεων.
3. Την παροχή τεχνογνωσίας
από την πλευρά της γερμανι
κής κυβέρνησης στους τομείς 
των εξαγωγών, του ανταγωνι
σμού και της εξασφάλισης ρευ
στότητας. V

Κράηφερερ: «Αμέτρητες 
δυνατότητες»

Ο Γερμανός υφυπουργός δή
λωσε το σεβασμό του για τις 
προσπάθειες της κυβέρνησης 
και των Ελλήνων πολιτών για 
την υπέρβαση της κρίσης και 
εξέφρασε το ενδιαφέρον της 
γερμανικής πλευράς για συγ
κεκριμένους κλάδους επενδύ
σεων.

«Πιστεύω πως η χώρα έχει 
αμέτρητες δυνατότητες στους 
κλάδους της ενέργειας, του του
ρισμού αλλά και της κλασικής 
βιομηχανίας, και αυτές τις ευ- 
κα ιρ ίες πρέπει να προωθή
σουμε και να αξιοποιήσουμε» 
είπε ο κ. Κάπφέρερ, ενώ για τη 
δημιουργία ειδικών ζωνών επεν
δύσεων τόνισε ότι είχε ζητήσει 
σε συνέντευξή του ο κ. Ρόστλερ 
σε πρώτη φάση κάτι τέτοιο να 
πάρει την έγκριση της Ευρω

παϊκής Επιτροπής.

Βενιζέλος: «Ρευστότητα 
στην οικονομία»

Με τον υπουργό Οικονομικών 
κ. Βενιζέλο ο κ. Κραπφέρερ έδω
σε ραντεβού για  τα τέλη Σε
πτεμβρίου στο Βερολίνο όταν 
θα παρουσιάσουν στη γερμα
νική πρωτεύουσα το ελληνικό 
πρόγραμμα αποκρατικοποι
ήσεων, αλλά και τις προοπτι
κές της ελληνικής οικονομίας.

«Θα έχουμε την ευκαιρία να 
παρουσιάσουμε το πρόγραμ
μα ιδιωτικοποιήσεων και τις 
προοπτικές της ελληνικής οι
κονομίας στο φεσηβάλ της ένω
σης των Γερμανών βιομηχάνων 
στα τέλη Σεπτεμβρίου στο Βε
ρολίνο, παρουσία του πρωθυ
πουργού» είπε ο κ. Βενιζέλος 
και πρόσθεσε: «Κοινός παρο
νομαστής όλων των προσπα
θειών είναι η ρευστότητα στην 
οικονομία και αυτό το καταλα
βαίνει η γερμανική κυβέρνη
ση και θέλει να βοηθήσει».

Σημείωσε επίσης ότι στη συ
νάντηση συζητήθηκαν οι προ
οπτικές για  πιθανές επενδύ
σεις από γερμανικής πλευράς, 
κυ ρίως, στον τομέα των ανανε
ώσιμων πηγών ενέργειας, κα
θώς και θέματα σχετικά με την 
τεχνική βοήθεια που μπορούν 
να προσφέρουν διάφορες γερ
μανικές οντότητες στο πεδίο 
της φορολογικής μεταρρύθμι
σης και τις ιδιωτικοποιήσεις.

Από την πλευρά του ο κ. Καπ- 
φέρερ, εξέφρασε το σεβασμό 
της γερμανικής κυβέρνησης 
για όσα «πετύχατε για την εγ
καθίδρυση της σταθερότητας 
στην Ελλάδα». Είπε επίσης ότι 
η γερμανική κυβέρνηση γνω
ρίζει πως η Ελλάδα θα συνεχί
σει τη διαδικασία οικονομικής 
σταθεροποίησης.

Το ζητούμενο είναι η ανά
πτυξη - υπογράμμισε ο κ. Καπ- 
φέρερ και πρόσθεσε: «Βλέπουμε 
μεγάλες δυνατότητες ανάπτυ
ξης και κοινής συνεργασίας σε 
πολλούς τομείς. Υπάρχει μια

επίθεση επενδυτικών δυνατο
τήτων και ενδιαφέροντος».

Αργότερα μετά τη συνάντη
σή του με τον Γερμανό επίση
μο ο πρόεδρος του ΣΕΒ, Δη- 
μήτρης Δασκαλόπουλος τόνι
σε ότι στο επενδυτικό πεδίο οι 
επαφές μεταξύ επιχειρηματιών 
αποδίδουν πιο άμεσα και συγ
κεκριμένα αποτελέσματα α π ' 
ό,τι οι επαφές μεταξύ κρατών. 
Η χθεσινή συνάντηση, όπως 
είπε ο πρόεδρος του ΣΕΒ, εν
τάσσετα ι σε ένα πρόγραμμα 
επαφών που πραγματοποιεί ο 
σύνδεσμος, με ευρωπαϊκούς 
φορείς, προκειμένου να ανα- 
δείξει τις αναπτυξιακές ευκαι
ρίες στην Ελλάδα.

Παπακωνσταντίνου: «Εχουμε 
να κερδίσουμε πολλά»

Οι προοπ τικές γερμανικών 
επενδύσεων στον τομέα των 
ΑΠΕ και κυρίως στα  φωτο- 
βολταϊκά, καθώς και η αξιο
ποίηση απορριμμάτων, απο- 
τέλεσαν τα βασικά θέματα συ
ζήτησης στη συνάντηση της 
ηγεσίας των υπουργείων Ανά
πτυξης και Περιβάλλοντος-Ενέρ- 
γειας -Κλιματικής Αλλαγής με 
τον Γερμανό υφυπουργό Οι
κονομίας και Τεχνολογίας, Σ. 
Κάπφέρερ.

Μετά τη συνάντηση ο ΥΠΕ- 
ΚΑ, Γιώργος Παπακωνσταντί
νου χαρακτήρισε εξαιρετικά 
γόνιμη τη συζήτηση με τον Γερ
μανό υφυπουργό.

Στον τομέα των ανανεώσι
μων πηγών η ελληνική πλευ
ρά παρουσίασε σχέδιο για τη 
δυνα τότη τα  εξαγω γής ηλε
κτρικής ενέργειας από τη χώρα 
μας στη Γερμανία.

Το εν λόγω σχέδιο, όπως εί
πε ο υπουργός, θα συζητηθεί πς 
επόμενες εβδομάδες με τους 
Γερμανούς εταίρους αλλά και με 
άλλες χώρες που ενδιαφέρονται 
να αξιοποιήσουν το ηλιακό δυ
ναμικό της Ελλάδας για να κα- 
λύψουν τους στόχους και τις 
ανάγκες τους με ΑΠΕ.

«Είναι μια πολύ μεγάλη προ
σπάθεια, ένα μεγάλο πρότζεκτ 
από το οποίο η Ελλάδα έχει να 
κερδίσει πολλά, τόνισε ο κ. Πα
πακωνσταντίνου. Έχει να κερ
δίσει από την εισαγωγή τεχνο
γνωσίας και κεφαλαίων από τη 
Γερμανία και την εξαγωγή ηλε
κτρικής ενέργειας προς τον ευ
ρωπαϊκό βορρά».

Σημειώνεται ότι την πρό
ταση για εξαγωγή ηλιακής ενέρ
γειας από την Ελλάδα προς τη 
Γερμανία, είχε διατυπώσει πρό
σφατα, ο Γερμανός υπουργός 
Οικονομικών, Βόλφγκανγκ Σόιμ- 
πλε.

Το όλο σχέδιο, ανέφεραν πη
γές της ενεργειακής αγοράς, 
συνδέεται και με την απόφα
ση της γερμανικής κυβέρνη
σης να διακόψει σταδιακά τη 
χρήση πυρηνικών μονάδων για 
τη ν  παραγωγή ρεύματος. 
[510:5418519}

▼ Το σχεδίασμά, με τη βοή
θεια των τοπικών Υπηρεσιών 
του αμερικανικού υπουργείου 
Εμπορίου, σε κάθε Πολιτεία, 
σειράς δράσεων παρουσίασης 
στην επιχειρηματική κοινό
τητα των ΗΠΑ των επενδυτι
κών ευκαιριών που δημιουρ- 
γούνται στην Ελλάδα, αλλά και 
του συνεχιζόμενου μεταρ- 
ρυθμιστικού έργου που θα 
την καταστήσει πιο ανταγω
νιστική, ζήτησε ο πρόεδρος 
του Ελληνοαμερικανικοϋ Εμ
πορικού Επιμελητηρίου, Γιάν- 
νος Γραμματίδης, κατά τη χθε
σινή συνάντησή  του, στην  
Ουάσιγκτον, με τον αρμόδιο 
αξιωματούχο για τις υποθέ
σεις των Ευ ρωπαϊκών Κρατών, 
Ράιαν Μπαρνς.
Ο κ. Γραμματίδης τον ενημέ
ρωσε για το πρόγραμμα ιδιω- 
τικοποιήσεων και αξιοποί
ησης της δημόσιας περιου
σίας της ελληνικής κυβέρνη
σης που αποτελεί μια ευκαιρία 
για την σύσφιγξη των οικονο
μικών σχέσεων Ελλάδας και 
ΗΠΑ. Η ανταπόκριση του κ. 
Μπαρνς ήταν θετική και άμε
ση, ενώ, συμφωνήθηκε το Ελ- 
ληνοαμερικανικό Εμπορικό 
Επιμελητήριο να υποβάλει 
συγκεκριμένες προτάσεις δρά
σεων. Ο κ. Γ ραμματίδης συ
ναντήθηκε επίσης με τον αν
τιπρόεδρο του Εμπορικού Επι
μελητηρίου των ΗΠΑ και αρ
μόδιο για τις Ευ ρωπαϊκές Υπο
θέσεις, Πίτερ Ράσις, ο οποίος 
έδειξε ενδιαφέρον για τις οι
κονομικές εξελίξεις στην Ελ
λάδα και αποφασίσθηκε το 
Εμπορικό Επιμελητήριο των 
ΗΠΑ να συμμετάσχει ενεργά 
στο πρόγραμμα δράσεων ενη
μερώνοντας σχετικά τα μέλη 
του σε κάθε Πολιτεία και ορ
γανώνοντας εκδηλώσεις με 
στόχο την παρουσίαση των 
επιχειρούμενων μεταρρυθμι- 
στικών τομών στην Ελλάδα. Ο 
κ. Ράσις δήλωσε ότι «η  βοή
θεια για την προβολή στην 
αμερικανική επιχειρηματική 
κοινότητα του έργου πού επι- 
τελείται στην Ελλάδα εντάσ
σεται στο πλαίσιο της στρα
τηγικού ενδιαφέροντος των 
ΗΠ Α για περισσότερη ανά
πτυξη». Ο πρόεδρος του Ελ- 
ληνοαμε ρικανικού Εμπορικού 
Επιμελητηρίου δήλωσε σχε
τικά ότι «είναι η πρώτη φορά 
ποϋ θα επιχειρηθεί μια τόσο 
στοχευμένη εκστρατεία ενη
μέρωσης στις ΗΠΑ για τις δυ
νατότητες της Ελλάδας και τις 
ευκαιρίες επιχειρηματικών 
δράσεων». [ 510:5417902]
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